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Gemeenteraad vergaderde over bouwlocaties 
 
Donderdag jl. is er in de gemeenteraad gesproken over de mogelijke bouwlocaties voor de komende jaren, daarbij kwamen 
de velden van RKVV Velsen en de grond bij de St. Engelmunduskerk ter sprake.  

 
Geen woningen op de velden van RKVV Velsen 
 
De gemeenteraad wijst de voetbalvelden van RKVV Velsen niet aan als bouwlocatie en stemt in met het voorstel van 
het college van B&W de vereniging niet te laten verhuizen. 
Van D66, Groen Links en CU was al eerder bekend dat zij tegen de verhuizing van de club waren, in de gemeenteraads-
vergadering stemden de fracties van Velsen Lokaal en PvdA daar nu ook tegen. De tweemansfracties van het CDA en 
FvD stemden beide verdeeld. 
Een amendement van de VVD, gesteund door LGV, Forza en Liberaal Blauw, waarin de voetbalvelden wel als woning-
bouwlocatie werden aangewezen, kreeg slechts 11 van de 33 stemmen.  
Wethouder Diepstraten zegde toe snel in gesprek te gaan met de voetbalvereniging over vernieuwing of renovatie van 
de accommodatie.  
 

Kleinschalig bouwen bij de kerk 
 
Een ander amendement van de VVD, ondertekend door de meeste fracties en unaniem aangenomen door de              
gemeenteraad, bestempelt de parochiegrond bij de kerk als bouwlocatie. In het amendement wordt nog eens bena-
drukt dat, zoals ook al vastgelegd in de in de Nota van Uitgangspunten Driehuis (NvU), dat de bebouwing kleinschalig 
moet zijn, dat de locatie een openbaar, parkachtig karakter moet krijgen en dat de parochietuin zijn groene karakter 
moet behouden. 
In de toelichting bij het amendement wordt echter een andere afspraak uit de NvU, dat er draagvlak bij de omwonen-
den moet zijn voor het bouwplan van het parochiebestuur, in feite geschrapt omdat het begrip ‘draagvlak’ niet goed 
gedefinieerd is. Daarnaast wordt gesteld dat de parochie met de drie opeenvolgende plannen al behoorlijk tegemoetge-
komen is aan de bezwaren van de omwonenden. Participatie van omwonenden zou verder geregeld moeten worden 
zoals in de Omgevingswet, die 1 januari is ingegaan, besch reven wordt. 
Het wijkcomité bestrijdt in een brief aan het college en de gemeenteraad dat het parochiebestuur tegemoetgekomen is 
aan de bezwaren van de omwonenden. In het laatste plan blijft er even weinig over van het groene karakter van de pa-
rochietuin als in het voorlaatste. 
We hebben er wel begrip voor dat de raad het begrip draagvlak niet duidelijk vindt, maar als dat geschrapt wordt, zou 
er iets tegenover moeten staan. Wij denken aan een overleg tussen omwonenden en het parochiebestuur dat gefacili-
teerd wordt door de gemeente, waarbij door alle partijen oprecht gezocht wordt naar een goed compromis. Een eerste 
reactie van de gemeente lijkt echter negatief, de parochie moet eerst een plan indienen, pas daarna zal de gemeente 
volgens de gewone procedures reageren. Daarmee is de extra inspraak die de NvU aan omwonenden beloofde dus van 
de baan.  
Het wijkcomité zal zich met omwonenden blijven inzetten voor een beter plan dan wat er nu op tafel ligt. 
 

Wij vragen een kleine bijdrage 
 
Om ons werk als wijkcomité te kunnen doen, maken we enige onkosten. We moeten            
bijvoorbeeld af en toe een vergaderruimte huren, een bankrekening aanhouden en een    
website in de lucht houden.  
Waardeert u onze nieuwsbrieven en ons verdere werk en wilt u dat wij dat kunnen voort-
zetten, steunt u ons dan met een kleine bijdrage op bankrekening NL28RABO 0360 4697 87 
t.n.v. Stichting Wijkcomité Driehuis. U kunt daarvoor de QR-code gebruiken.                            
Bij voorbaat onze hartelijke dank. 


